

广交会论坛邀请

主题：电动滑板车及平衡车产品评价及国际认证要求

主办：广东出入境检验检疫局检验检疫技术中心

时间：2016年10月18日 14:00-15:00

地点：广交会展馆B区B层8号会议室

语言：中英同传

会议议程：

14:00-14:45 莫梁君先生主题演讲

14:45-15:00 问答时间

嘉宾介绍：

莫梁君

广东出入境检验检疫局检验检疫技术中心部长

莫梁君，毕业于哈尔滨工业大学测控技术与仪器专业，现任广东出入境检验检疫局检验检疫技术中心新能源产品安全检测部部长，主要从事新能源产品及电池安全检测认证工作，曾多次主持和参与国家质检总局和广东检验局科研项目和标准制修订工作，获得国家质检总局“科技兴检奖”。

Marketing Forum

Theme

**The Product Evaluation and International Certification
Requirement for Electric Scooters and Electric Self-balancing
Scooters**

Sponsor: IQTC

Time: 14:00-15:00, Oct. 18th, 2016

Location: NO.8 Meeting Room, B Floor, Area B

Language: Chinese-English Simultaneous Interpreting

Agenda:

14:00-14:45 Mr. LiangjunMo's Speech

14:45-15:00 Q&A

Introduction of speaker:

LiangjunMo

**Head of new energy product safety testing , Inspection and Quarantine
Technology Center of Guangdong Entry-exit Inspection and Quarantine
Bureau (IQTC)**

Mr. LiangjunMo, graduated from Measurement & Control Technology and Instruments of Harbin Institute of Technology, Head of New Energy Products Safety Testing of Guangdong Entry-Exit Inspection and Quarantine Technology Center , mainly engaged in new energy products and battery safety testing and certification. He took the lead and participated in several research projects and standard development and revision assigned by AQSIQ and GDCIQ, and won the "science and technology Progress Award" of AQSIQ.